



**SENARAI SEMAK
URUSAN KENAIKAN PANGKAT STAF AKADEMIK KE JAWATAN
PENSYARAH KANAN (GRED DM52)**

Nama Calon :

No. Pekerja Calon :

Fakulti/Kampus Negeri :

Berikut adalah perkara-perkara yang perlu dilaksanakan bagi urusan kenaikan pangkat staf akademik:-

	Perkara/Tindakan	Status (✓)
1	Borang Permohonan	
	i. Lengkap dengan Tandatangan dan Tarikh Pengakuan Pemohon	
	ii. Lengkap dengan Tandatangan dan Tarikh Perakuan Dekan / Rektor	
2	Minit Mesyuarat Jawatankuasa Kecil Kesepakatan Fakulti / Kampus	
3	Templat (<i>Hardcopy</i>)	
	i. Lengkap dan mempunyai tandatangan dan ulasan Dekan / Rektor / TNC (A&A) di Jadual 0	
	ii. Melempi julat pemarkahan yang ditetapkan bagi Jadual 0: Pemberat Prinsip Umum	
	iii. Markah bagi Jadual 1 – 7 perlu sama dengan markah pada Jadual 0	
	iv. Mempunyai ulasan dan markah Dekan / Rektor / TNC (A&A) bagi jadual 7.2 (Keperibadian)	
Rujukan Bagi Jawatankuasa Kecil Kesepakatan Fakulti / Kampus:		
1	Pekeliling Akademik Bilangan 7 Tahun 2011 : Garis Panduan Kenaikan Pangkat Staf Akademik Tahun 2011 Pindaan 2(2011)	
2	Pekeliling Akademik Bilangan 9 Tahun 2013 : Garis Panduan eKandungan atau <i>eContent</i> Bagi Tujuan Kenaikan Pangkat Staf Akademik Di Universiti Teknologi MARA (UiTM)	
3	Pekeliling Akademik Bilangan 10 Tahun 2013 : Penambahbaikan Syarat Tempoh Perkhidmatan Kenaikan Pangkat Ke Gred 52 Di Jawatan Pensyarah Kanan Di Universiti Teknologi MARA (UiTM)	
4	Surat Pekeliling Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa) Bilangan 1 Tahun 2013 : Penambahbaikan Syarat Tempoh Perkhidmatan Kenaikan Pangkat Ke Gred 52 Di Jawatan Pensyarah Kanan Universiti Teknologi MARA (UiTM)	
5	Surat Pekeliling Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa) Bilangan 1 Tahun 2014 : Penggunaan Buku ' <i>Teaching Portfolio</i> ' A Handbook For UiTM Academic Staff	
6	Pekeliling Akademik Bilangan 14 Tahun 2014 : Penubuhan Jawatankuasa Teknikal Penilaian Kenaikan Pangkat Staf Akademik Di Universiti Teknologi MARA	
7	Penerbit buku dan jurnal yang tidak diiktiraf oleh KPM & UiTM	
8	Laporan penilaian Fail Kursus mengikut format Universiti (memenuhi markah minima 60%)	

Saya dengan ini mengesahkan permohonan kenaikan pangkat calon yang dikemukakan adalah lengkap dan teratur serta mengambil maklum dokumen permohonan akan dikembalikan sekiranya didapati tidak lengkap dan tidak teratur.

(Setiausaha/Urus Setia Jawatankuasa Kecil Kesepakatan Fakulti / Kampus)

Tarikh :
Cap Rasmi :